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Referat af Bestyrelsesmøde den 11. december 2018 
 
Til stede:   Hans B. Johnsen, Hans Erik Nielsen, Per Linderoth, Ivan Skovsted, 

Poul Møller Hansen, John Kold Knudsen, Erland Nielsen 
 
Sekretær:  Conny S. Andersen 
 

 

 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

 
Referatet blev godkendt og underskrevet. 

 
Opfølgning af tjekliste 

 
Ny alarm er installeret.  
 
Nye regelbøger er bestilt og kan købes på kontoret. 

 
Erland har bestilt en stand på forårsmessen i KCL den 9.og 10. marts 2019.  
 

2. Økonomi  
 
Ikke så meget nyt at tilføje til balancen. 

 
3. Budget 2019 

 
Forslag til det nye budget blev gennemgået, og det drøftes igen på næste møde.  
 

4. Personalesituation  
 

Der er afholdt personalesamtaler i november måned 2018 
 

5. Trænersituation 
 
Ikke så meget nyt at tilføje 
 

6. Opfølgning af APV 
 

Rækværk i værksted er sat op. 
 

7. Opfølgning Energibesparelser 
 
Det nye anlæg er sat op og kører fint. Det har været en super-hurtig proces. 
Vølund har finjusteret i mandags og tilkoblet kabel, så det hele kan styres fra Vagns 
computer. 

 
8. Sponsorkoncept 2019 – gennemgang af alle lister 
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Da det er stor omgang at komme igennem alle de lister, besluttedes det at afholde 
et separat møde herom den 17. januar 2019 kl. 17.  
 

9. Generalforsamling 2019 
 
Datoen den 21.02.19 kl. 19 ligger fast. 
 

 
10. Fritspilsordning 2018 / 2019 

 
Fortsætter uforandret i 2019. 
. 

11. Nye Golfregler fra 2019  
 

Bror har styr på det. Han har netop afholdt den første regelaften og den næste 
kommer i januar. Nye golfbøger er indkøbt og sælges på kontoret.  

 
12. Årsmærker på bagtags – evt. afskaffelse 

 
Da ca. 1/3 af medlemmerne ikke afhenter deres årsmærker og andre klubber inkl. 
Morsø og Skive for længst har afskaffet årsmærkerne, besluttede vi os for også at 
gøre det, og lade DGU-kortet være bevis nok for medlemskab. 

 
 

13. Nyt fra Udvalgene 
 
Bror skal med på en baneinspektion. 
Rasmus Schyum vil ikke længere være holdleder for Eliteholdet. Vi går ud fra vi 
hører, når der er fundet en anden.  
Stig er tovholder på det nye garageprojekt og det har han styr på. Det kommer til at 
koste mere en planlagt, nemlig 96.000,- ca. Alle fakturaer skal betales i år. 
 

14. Indkomne Ideer fra medlemmer 
 

Ingen 
 

15. Eventuelt 

 
Næste møde den 8. januar 2019 
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